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DE 

Kundeninformation  

Ausserordentlicher Treibstoffzuschlag 

Liebe Kunden, 

aufgrund der aktuellen Situation und der erhöhten Treibstoffpreise, die einen zentralen Kostenfaktor für 
den Transport unserer Waren darstellen, müssen wir ab sofort einen ausserordentlichen 
Treibstoffzuschlag von 7% auf jede Lieferung berechnen. Dies gilt auch für Franko Lieferungen. Die 
Berechnung des Treibstoffzuschlages für Transporte innerhalb der Schweiz basiert auf dem Index des 
Verbandes ASTAG. Der Treibstoffzuschlag wird auf der Rechnung separat ausgewiesen und je nach 
Entwicklung der Erdölpreise angepasst, bzw. entfällt bei Normalisierung der Lage.  

Wir bitten um Verständnis und freuen uns, dass wir Sie weiterhin zu unserem treuen Kundenkreis zählen  
dürfen.  

 

EN 

Customer information  

Extraordinary fuel surcharge 

Dear customers, 

due to the current situation and the increased fuel prices, which are a central cost factor for the transport 
of our goods, we have to charge from now on an extraordinary fuel surcharge of 7% on every delivery. 
This also applies to prepaid deliveries. The calculation of the fuel surcharge for transports within 
Switzerland is based on the index of the ASTAG association. The fuel surcharge will be shown separately 
on the invoice and will be adjusted according to the development of the oil prices, or will be waived when 
the situation returns to normal.  

We ask for your understanding and are pleased that we may continue to count you among our loyal 
customers.  

Freundliche Grüsse / Best regards 

Alexander Greihs 
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